
 

Nieuwjaarstoespraak door Hildeward Hoenderken, voorzitter Raad van Beheer 

Zaterdag 11 januari, Hotel Schimmel, Woudenberg. 

Dames en heren, leden van de Raad van Beheer, fokkers, keurmeesters en alle anderen die 
de kynologie een warm hart toedragen, 

Het is voor mij een grote eer om u allen vandaag namens het gehele bestuur toe te spreken, 
in deze bijzondere tijd van het jaar waarin we samen reflecteren op het afgelopen jaar en 
vooruitkijken naar wat komen gaat. 2025 is aangebroken, een jaar vol nieuwe kansen, 
uitdagingen en mogelijkheden voor de kynologie in Nederland. 

Allereerst wil ik, namens de Raad van Beheer, mijn allerbeste wensen voor het nieuwe jaar 
overbrengen. Ik wens u allen een gezond, gelukkig en succesvol 2025, gevuld met mooie 
momenten met uw honden, zowel in het dagelijks leven als in onze kynologische wereld. 

Het afgelopen jaar 
Het jaar 2024 was een jaar van zowel vreugde als uitdagingen. We hebben, binnen de 
kynologie, gezamenlijk mooie prestaties mogen vieren, zowel nationaal als internationaal. 
Van de kleinere regionale evenementen tot de grote internationale tentoonstellingen, het 
enthousiasme en de inzet van iedereen was duidelijk zichtbaar. Ik wil dan ook een speciaal 
woord van dank uitspreken naar alle vrijwilligers, bestuursleden, fokkers en keurmeesters 
die hun tijd en energie hebben gegeven om deze evenementen mogelijk te maken. 

Tegelijkertijd hebben we in 2024 ook te maken gehad met enkele uitdagingen. De discussie 
rondom verantwoorde fokkerij en het welzijn van honden staat onverminderd hoog op de 
agenda. Het is onze gezamenlijke verantwoordelijkheid om te blijven streven naar een 
ethische en verantwoorde kynologie. We kunnen trots zijn op de stappen die we tot nu toe 
hebben gezet, maar het werk is zeker niet af. We blijven ons inzetten voor gezondheid, 
duurzaamheid en het welzijn van alle honden die in ons land gefokt worden. Wij hopen dat 
het nieuwe beleidsplan dat wij samen met u aan het maken zijn hier een goede bijdrage aan 
zal leveren.  

Kijkend naar de toekomst 
Wat mogen we verwachten in 2025? Het komende jaar biedt ons nieuwe mogelijkheden om 
verder te bouwen aan een gezonde en verantwoorde kynologische gemeenschap. De Raad 
van Beheer blijft zich inzetten voor een aantal belangrijke speerpunten, zoals: 

• Verantwoorde fokkerij en gezondheid: Het is van cruciaal belang dat we de 
gezondheid van onze honden altijd vooropstellen. In 2025 zullen de foknormen 
verder worden uitgewerkt en worden geïmplementeerd. We moeten blijven streven 
naar verantwoorde fokkerij die de gezondheid en het welzijn van onze honden 
waarborgen. 

• Opleiding en ontwikkeling: Kynologie is een vakgebied dat voortdurend in 
ontwikkeling is. We zullen in 2025 blijven investeren in de educatie van fokkers, 
keurmeesters en officials, en we zullen nieuwe opleidingsprogramma’s en seminars 
organiseren om kennis te delen en vaardigheden te verbeteren. 



 

• Samenwerking en betrokkenheid: De kracht van de kynologische gemeenschap ligt 
in de samenwerking. We zullen in 2025 nog meer samenwerken met andere 
organisaties, zowel nationaal als internationaal, om kennis uit te wisselen, 
gezamenlijke doelstellingen te realiseren en het welzijn van honden wereldwijd te 
bevorderen. Tevens is een gezamenlijke lobby naar de overheid essentieel. Gisteren 
heeft u een mail gekregen rond ons standpunt rond gecoupeerde honden en 
deelname aan wedstrijden. Graag vragen wij u om uw actie om ons hiermee te 
helpen! 

• Innovatie en technologie: De impact van technologie op de kynologie is 
onmiskenbaar. Of het nu gaat om genetisch onderzoek, digitale registratie of het 
gebruik van sociale media, we zullen de kansen die technologie biedt blijven 
onderzoeken en benutten om de kynologie verder te professionaliseren. 

Dankwoord 
Ik wil mijn dank uitspreken aan iedereen die zich inzet voor de kynologie in Nederland. De 
Raad van Beheer is een organisatie die enkel kan functioneren dankzij de inzet van talloze 
vrijwilligers, keurmeesters, hondenliefhebbers en natuurlijk onze medewerkers. Uw passie 
en toewijding zijn de ruggengraat van de kynologische wereld, en zonder u zouden we niet 
kunnen bereiken wat we vandaag de dag hebben bereikt. 

Ook wil ik de fokkers bedanken, die, ondanks de vele uitdagingen, dagelijks werken aan het 
verbeteren van het ras en het welzijn van onze honden. U bent de drijvende kracht achter de 
kynologie in Nederland en zonder uw kennis en passie zouden we niet kunnen blijven 
bouwen aan een gezonde toekomst voor onze honden. 

Slotwoord 
Laten we 2025 aangrijpen als een kans om ons werk voort te zetten met enthousiasme en 
toewijding. Laten we blijven streven naar een kynologie die niet alleen succesvol is op 
shows, maar ook op het gebied van sport, ethiek, gezondheid en welzijn. Laten we samen 
werken aan een toekomst waarin de liefde voor honden en de passie voor kynologie ons 
blijft verbinden. 

Nogmaals, ik wens u allemaal een voorspoedig, gezond en gelukkig nieuwjaar. Moge 2025 
een jaar zijn waarin we samen nog grotere stappen zetten voor de kynologie in Nederland en 
de gezondheid van onze honden wereldwijd.  

Proost! 

 
        
 
 
 


